

QBE General Insurance (Hong Kong) Limited – Macau Branch

Rua do Comandante Mata e Oliveira, No. 32, Edif. Associacao Industrial de Macau, 8 andar B & C, Macau
telephone +853 2832 3909 • facsimile +853 2832 3911

昆士蘭保險（香港）有限公司 – 澳門分行

澳門馬統領街32號廠商會大廈8樓B、C座
電話 +853 2832 3909 • 傳真 +853 2832 3911

www.qbeap.com



Personal Information Collection Statement

I understand and give my explicit consent for my personal or sensitive information to be collected or held to enable QBE to carry on insurance business and may be used or processed for the purpose of any insurance or financial related product or service or any alterations, variations, cancellation or renewal of such product or service; any claim or investigation or analysis of such claim; and exercising any right of subrogation, and may be transferred within or outside Macau to 1) any related company or any other company carrying on insurance or reinsurance related business or an intermediary or a claims or investigation or other service provider providing services relevant to insurance business for any of the above or related purposes; 2) any association, federation or similar organization of insurance companies ("Federation") that exists or is formed from time to time for any of the above or related purposes or to enable the Federation to carry out its regulatory functions or such other functions that may be assigned to the Federation from time to time and are reasonably required in the interest of the insurance industry or any member(s) of the Federation, and 3) any members of the Federation by the Federation for any of the above or related purposes. I understand that my personal or sensitive information may be transferred to a destination that may not have adequate laws in place to ensure the protection of my personal or sensitive information.

Moreover, we are hereby authorized to obtain access to and/or to verify any of your data with the information collected by the Federation from the insurance industry. You have the right to obtain access to and to request correction of any personal or sensitive information concerning yourself held by us. Requests for such access can be made in writing to the Personal Data Privacy Officer, QBE General Insurance (Hong Kong) Limited – Macau Branch, Rua do Comandante Mata e Oliveira, No. 32, Edif. Associacao Industrial de Macau, 8 andar B & C, Macau (Telephone: +853 2832 3909, Facsimile: +853 2832 3911).

In case of discrepancies between the English and Chinese versions of this statement, the English version shall prevail.

收集個人資料聲明

本人清楚明白並給予本人的明確同意，本人的個人和敏感資料將會被昆士蘭保險收集或持有，以作為本公司提供保險業務所需，並可能被使用或處理於：任何與保險或財務有關的產品或服務，或該等產品或服務的任何更改、變更、取消、或續期；或任何索償，或該等索償的調查或分析；或行使任何代位權之用。以上資料，及可能移轉予澳門特別行政區的境內或境外：1) 任何有關的公司，或任何其他從事與保險或再保險業務有關的公司、或與保險業務有關的中介人或索償或調查或其他服務提供者，以達到任何上述或有關目的；2) 現存或不時成立的任何保險公司協會或聯會或類同組織（聯會），以達到任何上述或有關目的，或以便聯會執行其監管職能，或其他基於保險業或任何聯會會員的利益而不時在合理要求下賦予聯會的職能，及3) 或透過聯會移轉予任何聯會的會員，以達到任何上述或有關目的。本人清楚明白本人的個人和敏感資料可能被轉移至一個尚未有充足法律去保護本人的個人和敏感資料的地方。

此外，本公司亦據此獲授權由聯會從保險業內收集的資料中查閱及/或核對閣下任何資料。閣下有權查閱及要求更正由本公司持有有關閣下的個人和敏感資料。如有需要查閱，可用書面寄澳門馬統領街 32 號廠商會大廈 8 樓 B、C 座（電話：+853 2832 3909，傳真：+853 2832 3911）向昆士蘭保險（香港）有限公司 – 澳門分行個人資料私隱主任提出。

本聲明中英文本如有任何歧義，概以英文本為準。